

0050 IDD 商業客戶尊享優惠計劃 (服務計劃: C69, 無需月費)

貴為我們的特選商務客戶，我們誠意為您獻上以下『IDD 至抵價』

致電優惠地區 Destinations	劃一價 Flat Rate (港幣每分鐘 HK\$/min)	
	從香港手提電話打出 From HK Mobile	從香港固網電話打出 From HK Landline
中國 China (固網及手提 Landline and Mobile)	\$0.08	\$0.23
加拿大、新加坡、美國 Canada, Singapore, USA (固網及手提 Landline and Mobile)	\$0.23	
澳洲、台灣、英國、法國 德國、荷蘭 Australia, Taiwan, UK, France, Germany, Netherlands (固網 Landline)	\$0.23	

條款:

1. 以上優惠計劃收費有效期至 2016 年 6 月 30 日止。由 2016 年 7 月 1 日起下列地區每分鐘收費為：從香港手提致電中國 (\$0.14)；從香港固網致電中國 (\$0.26)；致電加拿大，新加坡，美國之固網及手提電話 (\$0.29)，澳洲，台灣，英國，法國，德國，荷蘭之固網話號碼 (\$0.35)。
2. 客戶致電上述地區以外的其它地方的通話量，均根據 0050 標準收費計算。以上致電美國優惠不適用於致電美國(免費專線號碼)、阿拉斯加、關島、夏威夷、波多黎各、塞班及加拿大西北特區。以上致電英國優惠不適用於以+448 為首之英國電話號碼，及以+6114 為首之澳洲手提號碼。
3. 此優惠計劃只適用於新客戶或指定之舊客戶並不能與其他 0050 優惠同時使用。
4. 此優惠計劃須在簽妥此協議書後方為有效。一般細則及條款，請參閱申請表格。信通電話(香港)有限公司保留對以上優惠條款細則之最終決定權，如有更改，恕不另行通知。

Terms and Conditions:

1. The above rates are valid until 30th Jun, 2016. From 1st Jul, 2016 charge per minute for calls made to the following destinations will be: call from HK mobile to China (\$0.14), call from HK landline to China (\$0.26); call to mobile and landline number of Canada, Singapore, USA (\$0.29); call to landline number of Australia, France, Germany, Netherlands, Taiwan, UK (\$0.35).
2. 0050 standard rates applies for calls to other destinations. The above USA rate is not applicable for calls made to USA (Toll free), Alaska, Guam, Hawaii, Puerto Rico, Saipan and Canada North West Territory. The above UK rate is not applicable to calls made to UK number beginning with (+448) and Australia mobile number beginning with (+6114).
3. The above offer is applicable only to new customers or selected customers of 0050 and cannot be used in conjunction with other 0050 promotional offers.
4. This offer is valid upon signing of this contract. For general terms and conditions, please refer to application form. ComNet Telecom(HK) Limited reserves the right to change the above offer and terms and conditions without prior notice.

信通電話(香港)有限公司
ComNet Telecom(HK) Limited

本人已閱讀並同意以上細則及條款
I have read and agree to the information
above

授權簽署 Authorized Signature
日期 Date: _____

授權簽署 Authorized Signature
日期 Date: _____